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MAT: tothom parla; algú escolta?
FRANCESC XAVIER QUER, ALCALDE DE CRESPIÀ I PRESIDENT DE
L'ASSOCIACIÓ DE MUNICIPIS MAT (AMMAT). CRESPIÀ (PLA DE
L'ESTANY)..
Ja fa uns quants anys que alcaldes i ciutadans demanen poder parlar de la MAT. Del
nostre model energètic i de les maneres de fer dels monopolis elèctrics. La resposta a les
demandes d'alcaldes i ciutadans ha estat simple en el contingut, escenificada en les
formes i escassa en els resultats. A l'altre costat de la frontera, però, les coses no han
anat pel mateix camí, on el diàleg ha estat complex de continguts, rigorós en les formes
i generós en els resultats. Per dialogar també s'ha d'estar disposat a escoltar i quan això
no passa el diàleg es torna simple, teatral i pobre. Els nostres governants ara es queixen
als alcaldes gironins, de la seva hostilitat envers la MAT. Una hostilitat que diuen que
no han tingut envers altres projectes d'infraestructures. I tenen raó, però això demostra
també que no han escoltat gens els alcaldes i els ciutadans que, des dels inicis del
conflicte de la MAT s'estan queixant, dia rere dia, de les maneres de fer de les empreses
elèctriques implicades en la concepció del projecte. Ara, amb molt de retard, es
comença a parlar amb alcaldes i s'ha deixat parlar els ciutadans, tot i que per escrit i en
forma d'al·legacions. Una manera simple, escenificada i amb tota seguretat d'escassos
resultats, si darrere de tot aquest diàleg no hi ha ningú disposat a escoltar. Parlant la
gent s'entén, diuen. Però parlant no n'hi ha prou, cal escoltar també.


